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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 
 
 

 

Referat af 6. ordinære møde i skolebestyrelsen 
skoleåret 2019/20  

Onsdag d. 4. marts 2020 kl. 16.30–19.00 i lærerlokalet, stueetagen, bygning S (Lilleskolen) 
 
Til stede: Laura (elevrep), Andreas (elevrep), Torben Vorstrup (skoleleder), René Østergaard Larsen 
(medarbejderrep), Allan Meldgaard (forældrerep.), Camilla Castella (forældrerep.), Aksel Koye 
(forældrerep.), Sebastian Horst (SB-formand), Nicolaj Drøschler (forældrerep.), Ellen Mølgaard 
(forældrerep.) Camilla Kjøller (Souschef og referent) 
 
Ikke til stede: Frederikke Petersen (medarbejderrep.), Sophie Erdman (SB-medlem),  
 
DAGSORDEN (forventede starttider angivet i parentes) 
1.  O Godkendelse af referat fra sidste møde 

 
Alle 
 

2.  O Meddelelser fra formanden 
Sebastian har været til forårskursus med Skole og Forældre København med temaet 
Inklusion. Sebastian forventer at det også bliver et tema for skolebestyrelser for det 
ser ud til at forvaltningen vil øge opmærksomheden på inklusion. 

Sebastian  
 

3.  O  Meddelelser fra skolelederen 
SSP-årsplan arbejder med Digital dannelse og der udvælges og uddannes elever på 
7. årgang til et kommunalt taskforce der skal undervise de yngre elever. 
Vi er med i et projekt om teknologiforståelse i kommende skoleår, i samarbejde 
med BUF-X.  

Torben  
 

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
Eksamensforberedelser er i gang i udskolingen 
Basket piger skal til DM i april 
Volley piger skal til DM i marts 
Fagfordelingen er i gang. 

René  
 

5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
Andreas har været på et kommunikationskursus afholdt af Københavns Elevråd 
2 elever fra 5. årgang har deltaget i MGP 
For store elever 6.-9. klasse er der 19 marts forårsfest. 
 

Laura og Andreas 
 

Sager 
6.  D Bevægelse - status og drøftelse 

Med afsæt i bestyrelsens principper for Bevægelse (se afsnit 11 i filen 
”Principper…” på https://lps.aula.dk/skolebestyrelsen/principper/principper-og-
forretningsorden) giver skoleledelsen en status (med deltagelse af skolens 
bevægelsesambassadør Troels) samt en vurdering af omfanget på de forskellige 
klassetrin og ønsker til hvad der kunne gøres bedre.  
Herefter drøfter vi dette og når evt. frem til forslag til initiativer (fx ændringer af 
principper eller lign.)  
 
Troels skolens bevægelsesambassadør deltager på mødet, hvor han beskriver sin 
funktion, og redegør for status på bevægelse i undervisningen lige nu.  
 
I beskrivelsen af bevægelse i skolen opdeles i: 

Torben m.fl. 
 

https://lps.aula.dk/skolebestyrelsen/principper/principper-og-forretningsorden
https://lps.aula.dk/skolebestyrelsen/principper/principper-og-forretningsorden
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• de store aktiviteter, hvor vi enten får besøg udefra eller er på besøg ude i 
byen; musikskole, danseskole osv. 

• Så er der det hverdagsbreak: Go noodle, just dance, og diverse brain breaks 
• Den faglige bevægelse i konkrete faglige forløb, kommer i bølger, når det 

passer ind i den faglige årsplan. 

Det er ambassadørens opfattelse at, bevægelse er en integreret del af lærerenes 
didaktiske sprog. Blandt andet er det et fast punkt på lærernes teammøder. Der 
arbejdes stadig kontinuerligt med at få integreret bevægelse i den daglige 
undervisning.  
 
Herefter følger en samtale om kvalitet, hyppighed og metoder til at varetage den 
forpligtigelse det er at sikre kravet om at eleverne i gennemsnit har 45 minutters 
bevægelse om dagen.  
 
Efterdrøftelsen spørger bestyrelsesformanden om der er nogen der ønsker 
ændringer til skolens principper for bevægelse. Det er der ikke, og de bevares 
derfor i deres nuværende form. 
 

7.  D Status på Aula implementering og drøftelse af ændringer af skolebestyrelsens 
principper som følge heraf 
 
Punktet indledes med oplæg ved Jens, der er skolens it-ansvarlige, med fokus på 
brugen af Meebook, begrundet med at det har været uklart for forældre hvordan/om 
de skal bruge Meebook.  
Jens orienterer om skolens arbejde med aula, Meebook og office365. Han starter 
med at vise en forældrevideo om Meebook, denne kan tilgås på 
https://vimeo.com/355510772  
Der er en vis usikkerhed blandt forældre på hvordan Meebook tilgås, og der er 
åbenbart også forskel på om det tilgås via telefon eller pc. Der vises eksempler på 
årsplaner, forløb og elevplaner. 
 
Hvis det opleves, at der problemer med at tilgå Aula og Meebook på telefonen, så 
kan det med fordel tilgås via almindelig computer. Jens anbefaler at bruge 
computer hvis man vil gå i detaljer med årsplaner mv., da man kan se mere og 
finde det lettere, end i app’en på en smartphone. 
 
Meebook er primært et arbejdsredskab for lærere og elever, sekundært 
kommunikerende med forældre. Det fungerer stadig ikke problemfrit at få udgivet 
ugeplaner, så alle forældre og elever kan se. 
 
Det besluttes, at Jens sammen med skoleledelsen laver info med praktiske 
retningslinjer for tilgang til aula og Meebook der kommunikeres ud til forældre. 
Herefter forlader Jens mødet. 
 
Efterfølgende drøfter vi at der har været et par situationer hvor nogen er kommet til 
at sende beskeder til for mange – hvordan kan vi undgå det? Der kommer 
forskellige input, som ledelsen tager med tilbage til administratoren af AULA. 
 
Skolebestyrelsens principper skal tilpasses, at vi nu bruger Aula i stedet for Intra. 
Mange steder handler det blot om at udskifte de to ord med hinanden, men der kan 
også være ændringer af praksis som er værd at overveje. Vi løb hurtigt teksten 
igennem, og der var ikke større ønsker om ændringer, det var primært sproglige 
justeringer og opdateringer er ordbrug. Næste skridt er så at Sebastian og Camilla 
V.K. laver sproglige ændringer i principperne, som præsenteres til godkendelse på 
næste møde. 
 

Torben / Sebastian 
 

  PAUSE til spisning  
8.  D Bæredygtighed - drøftelse af ideer  

Det er ønsket at vi drøfter hvordan skolen kan arbejde mere med bæredygtighed og 
Sebastian 
 

https://vimeo.com/355510772
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ressourceanvendelse. Meningen med dette punkt er at lave en brainstorm hvor vi 
starter med blot at komme med ideer, og derefter sorterer dem efter hvad der hører 
til hos hvem.  
Denne brainstorm kan så evt. føre til at et udvalg (som vi så nedsætter på mødet) 
arbejder videre herudfra med at formulere principper for bæredygtighed mv. som 
kunne forelægge til drøftelse på næste møde i april. 
Udskydes til næste møde pga. mangel på tid. 
 

9.  B Beslutning om omlægning af UUV-timer til holddannelse 
Skoleledelsen fremlægger ønske til denne omlægning for næste skoleår. Hvis der i 
øvrigt er noget omkring skemalægning, kan det også tages under dette punkt. 
Torben foreslår følgende: 
I 4.-9. kl. kan efter indstilling til skolelederen lægges max 2 UUV lektioner op til 
de fagfaglige lektioner til holddeling. 
Skolebestyrelsen drøfter forslaget og vedtager forslaget. 
 

Torben  
 

10.  D/B Plan for de kommende møder 
Vi drøfter punkter til de kommende møder. 

• KKFO skal være et punkt på et næste møde. 
• Forslag til punkt på næste møde: antimobbestrategi og digital dannelse, 

bilag fremsendes inden møde 
• Næste møde tages punktet forældrearrangement (Ellen og Camilla) 
• Der opfordres til at eleverne tager bæredygtighed op som et tema i 

elvrådsregi. 
 

Sebastian 
 

11.  O Eventuelt 
Der foreslås at lave et forældrearrangement i maj måned. Det arbejdes der videre 
med.  
 

Alle 
 

12.  D Evaluering af mødet 
Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 
Udgår pga. tidsnød 
 

Sebastian 
 

13.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 
Der skal ansættes 2 nye lærere i indskolingen der er samtaler i næste uge. 
Der søges om en matematiklærer til indskolingen. 
Der drøftes processen for de 2 kommende klassesammenlægninger. I den 
forbindelse foreslås det at vi tager principper for klassesammenlægninger til 
drøftelse på et senere møde, fx 24. juni hvor vi har forårets erfaringer hermed at 
bruge som case. 
 

Torben 
 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 
 
Kommende møder og indhold 
Revideret 19. marts 
22/4:  Drøftelse af temaet bæredygtighed. Justeringer af bestyrelsens principper mht. skift til Aula og Meebook. 

Sociale medier, digital dannelse og antimobbestrategi. KKFO. Forældrearrangement.  
27/5:  Det musisk/kreative miljø på skolen. Status på budget. Forældrearrangement 
24/6:  Beretning. Planlægning af skolens fødselsdag. Mødeplan næste skoleår. Status på principper for 

klassesammenlægninger. 


